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Protokoll styrelsemöte
Styrelsemöte för Vigge Bygdegårdsförening den 25 juni på Vigge Bygdegård.

Närvarande
Jennifer Saur
Emma Stenvall
Malin Mårtén
Bo Andersson
Elin Andersson
Eva Simonsson
Jan Persson

§1 Mötets öppnande
Jennifer Saur hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av sekreterare och justerare
Styrelsen beslutade att välja Emma Stenvall att föra protokoll under mötet och Bo Andersson
att justera protokollet.

§3 Föregående protokoll
Emma Stenvall drog föregående protokoll från den 9 maj och styrelsen beslutade att lägga
det till handlingarna.

§4  Inkommen post
Det har kommit in pengar på kontot från prenumerationer på bingolotter. Prenumerationerna
fortsätter tills abonnemanget sägs upp av prenumeranten.

Redovisning av bingo, Jan Hammarlund lämnade en kopia på redovisningen av bingon till
Malin Mårtén. Malin kollar upp om redovisningen gäller hösten 2019 eller våren 2020.

Beställningsbekräftelse på anslutning till fiber av IP-only.
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§5 Investeringsstöd
Eva Simonsson kollar med kommunen om slutredovisning samt om vad det var som söktes
för 2019 och om det är det som ska redovisas.

§6 Redovisning studieförbundet
Emma Stenvall kollar upp hur många i personal som var i serveringen och ser efter om det
går att kolla antalet sålda biljetter/kväll. Jennifer Saur skickar in uppgifterna.

§7 Lekplats
Emma Stenvall spånar vidare angående lekplats och om den ska tillgänglighetsanpassas redan
i höst. Det som gör att vi tvekar är att kostnaden för underlaget blir betydligt högre än det vi
budgeterat för.

§8 Vägbelysningsföreningen
Styrelsen beslutade att ta upp denna punkt nästa gång Bodil Hemmingsson är närvarande då
det är hon som har koll på det.

§9 Förmåner i styrelsen
Styrelsen beslutade att de som ingår i styrelsen får hyra bygdegården och inventarier gratis då
den inte tar ut något arvode för den tid som de lägger ner.

§10 Great Lake Run
Emma Stenvall har varit i kontakt med Maria Olsson från Shra som anordnar Great Lake
Run. Hon önskade att de skulle få avvakta till i slutet av juli innan de tar beslut om de ska
anordna GLR i år eller skjuta upp det till nästa år pga. restriktionerna kring covid-19. Emma
Stenvall förbereder serveringstillstånds-ansökningarna så det är klart att skicka in till
kommunen när vi får besked om det visar sig att det blir av.

§11 Lämna på fond
Styrelsen beslutade att lämna 300 kr till Bergs Hembygdsgård till Solveig Svenssons minne.
Emma Stenvall fixar detta.
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§12 Utegym
Styrelsen beslutade att ta upp denna punkt nästa gång Bodil Hemmingsson är närvarande då
det är hon som har koll på det.

§13 Skafferi
De beställda IKEA-varorna har kommit. De ur styrelsen som har möjlighet träffas på onsdag
kväll 1 juli och börjar flytta garderoberna ner till källaren och skruva ihop bänken som
kommer att stå där garderoberna stod innan.

§14 Önskemål från bybor
Önskemål om en bya-brygga har kommit in till styrelsen. En plats där det finns möjlighet att
sjösätta båtar, ev hyra båtplats och bada. 1999 fick Vigge Bygdegårdsförening ett gåvobrev
på Vigge västra ångbåtsbrygga med kvarvarande väg. Som steg 1 kollar Malin Mårten upp
vad exakt gåvobrevet gäller och Eva Simonsson tar kontakt med kommunen. Punkten tas upp
igen vid nästa möte.

§15 Ekonomi
Vigge Bygdegårdsförening 336 377 kronor och Vägbelysningsföreningen ca 620 000 kronor.

§16 Övriga frågor
Brev från Loomis om att komplettera uppgifter. Bo Andersson och Malin Mårtén hjälps åt att
fixa det.

Eva Sinomsson ordnar med ett tack i Bergs bladet till Staffan Lidén för all hjälp med
fiberdragningen. Då får även fler veta att vi nu har fiber i bygdegården.

§17 Nästa möte
Styrelsen beslutar att datum för nästa styrelsemöte bestäms senare via supertextgruppen.

Vid protokollet Justerare
Emma Stenvall Bo Andersson


